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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 14. redni seji, dne 3. 2. 2021, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 13. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 23. 12. 2020, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 14. 
redni seji, dne 3. 2. 2021, sprejme  

ZAPISNIK 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 23. 12. 2020, ob 17.00 uri, v dvorani Doma Kulture v Cerkvenjaku.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Zorko, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Primož 
Čuček, Denis Ploj, Franc Fekonja. 

 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja. 

 

ODSOTNI: 

/ 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 8 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dopolnjenega dnevnega reda in razloge za 
dopolnitev. 
 
 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na predlagan dopolnjen dnevni red, zato  
ga je župan dal na glasovanje.  
 
 



 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 99 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 12. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 6. dopisne seje. 
4. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
5. Seznanitev s sklepom o začasnem financiranju Občine Cerkvenjak v 

obdobju januar – marec 2021. 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne 

občinske uprave Maribor. 
7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih 

cest v Občini Cerkvenjak. 
8. Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
9. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2)  Potrditev sklepov 12. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 12. redne seje Občinskega 
sveta in sprejeli  

SKLEP ŠT. 100 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 13. redni seji, dne 23. 12. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 12. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 23. 9. 2020, kot je 
predlagan. 

 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 3)  Potrditev sklepov 6. dopisne seje. 
 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 6. dopisne seje Občinskega 
sveta in sprejeli  

 

SKLEP ŠT. 101 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 13. redni seji, dne 23. 12. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 6. 
dopisne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 2. 12. 2020, kot je 
predlagan. 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  



 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 4)  Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
 
Župan g. Marjan Žmavc, je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila sestavo proračuna ter prihodke in odhodke v 
predlaganem proračunu. Seznanila je prisotne s sprejemom novega Zakona o finančni 
razbremenitvi občin, katerega učinki v predlaganem proračunu še niso upoštevani in 
bodo do drugega branja, zato se pričakuje spremembe na prihodkovni strani in 
posledično odhodkovni. Predstavila je odhodke, ki bodo občini na osnovi omenjenega 
zakona v prihodnje povrnjeni s strani države. Ocenjuje se, da bi ca. 35.000,00 € 
prihranili z uveljavitvijo novega zakona o finančni razbremenitvi občin, od tega ca. 
20.000,00 € že v letu 2021, ostalo pa po refundaciji sredstev. S pomočjo PowerPoint 
predstavitve je podala obrazložitev prihodkov in odhodkov po programih in predvidene 
investicije.  
 
G. Franc Bratkovič, kot predstavnik Komisije za proračun pove, da je komisija 
pregledala predlog Odloka o proračuna za leto 2021 in sprejela sklep, da je predlog 
primeren za nadaljnjo obravnavo na Občinskem svetu. 
 
 
 
Razprava:  
V razpravi so sodelovali: Franci Zorko, Simona Firbas, Irena Kozar, Denis Ploj, Primož 
Čuček, Andrej Kocbek in mag. Mirko Žmavc. 
 
Podani predlogi in pobude članov Občinskega sveta na predlagani proračun: 
 
G. Franci Zorko  
- Predlaga, da se del dodatnih sredstev na osnovi novega Zakona o finančni 

razbremenitvi občin, nameni za delovanje društev.  
 
Ga. Simona Firbas  
- Predlaga, da bi kupili še močnejši traktor, s katerim bi lahko delavec režijskega 

obrata v celoti izvajal tudi košnjo ob cesti. 
- Poda predlog za asfaltiranje ceste v Andrencih (Živko – Plohl), saj gramoz vedno 

odnaša s ceste. 
 
 
G. Denis Ploj  

- Predlaga, da se zagotovi dodatna sredstva za delovanje društev v letu 2021, za 
namen prireditev in druženja po epidemiji. 

- Glede plačevanja vrtca drugim občinam predlaga, da občina apelirala na starše, 
da vpišejo otroka v naš vrtec. 

- Glede odmere cest predlaga, da se lastnikom postavi pogoj, da dajo zemljišče 
brezplačno v last občine in se cesta odmeri ter jo občina vzdržuje. 

 



 

Mag. Vito Kraner pojasni, da se z leti se cesta širi oz. dograjuje, parcela pa še vedno 
ostane ozka in posega v privatno zemljišče, zato je potrebna nova odmera cest. 
Odmere cest občina izvajajo postopno, glede na finančne zmožnosti občine, saj se pri 
odmeri ceste pojavi finančni strošek za odškodnine oz. odkupe zemljišč.  
 

 
G. Primož Čuček 
- Poda predlog, da se ostanek sredstev zaradi Zakona o finančni razbremenitvi občin   

(ca. 20.000,00 v letu 2021) nameni za modernizacijo ceste v Andrencih (Plohl – 
Živko). 

- Podpira dograditev vrtca in predlaga, da bi odkupili večjo parcelo. 
 

 
G. Andrej Kocbek 
- Predlaga da bi dodatnih 20.000,00 € sredstev zaradi novega Zakona o finančni 

razbremenitvi občin, namenili za razpis za podjetnike, samozaposlene, ipd., 
vendar podpira tudi predlog g. Primoža Čučka, za modernizacijo ceste v Andrencih 
(Živko  - Plohl). 

- Pri izvajanju zimske službe so se pojavile težave pri izvajanju, verjetno zaradi 
novega izvajalca in nepoznavanja terena. Pojasni, da je prejel več klicev in kritik s 
strani občanov, glede slabe izvedbe zimske službe. Marku Kocbeku se opraviči za 
takrat neprimerno komunikacijo glede izvajanja zimske službe.  

 
Mag. Mirko Žmavc   

- Nakup traktorja je potrebna investicija in bi bilo v prihodnje smiselno razmišljati še 
o nabavi drugih strojev.  

- Podpira predlog za sanacijo ceste v Andrencih (Živko – Plohl). 
 

 

Več članov Občinskega sveta je podalo pripombe glede slabega obveščanja s strani 

Občinske uprave in župana. Predlagajo obveščanje tudi preko elektronskih medijev ali 

preko elektronske pošte ter organizacijo virtualnih srečanj.  

 
 

Župan Marjan Žmavc glede podanih pripomb o pomanjkanju informiranja članov 
Občinskega sveta pojasni, da je imel v septembru namen sklicati sestanek članov OS, 
vendar zaradi trenutnega epidemiološkega stanja to ni bilo izvedljivo. Strinja se z 
uvedbo elektronskega komuniciranja. Predlaga pa da, da tudi svetniki pokličejo na 
občino in se obrnejo na zaposlene oz. direktorja mag. Vita Kranerja, ki je vedno na 
razpolago za vse informacije. Podpira pobudo glede razpisa za podjetnike. O pobudi 
bomo razmislili.  
 
 
Mag. Vito Kraner podpira predlog glede obveščanja svetnikov in poda odgovor glede 
vprašanj oz. pripomb članov Občinskega sveta v zvezi z izvajanjem zimske službe. 
Pojasni, da je izvajalcu (Kuri Danijelu) potekla pogodba za izvajanje zimske službe in 
ni želel podaljšanja. Kljub prizadevanju, nismo uspeli najti izvajalca znotraj občine, 
zato smo sklenili dogovor z vzdrževalcem občinskih cest Pomgrad d. d., ki sedaj s 
podizvajalci izvaja zimsko službo. Zaradi novih izvajalcev so se pojavile težave na 



 

terenu, kar so po našem posredovanju odpravili. Prizadevali si bomo, da bo izvajanje 
zimske službe v prihodnje boljše. Pove, da je v pripravi razpis za izvajanje zimske 
službe, ki se za letošnjo sezono izvaja preko naročilnice. Nova cena izvajanja zimske 
službe je nekoliko višja od prejšnje, saj je stara cena bila v veljavi pet let. Seznani z 
dejstvom, da bo pri razpisu težko najti izvajalca, saj ni ponudbe tovrstnih storitev na 
trgu. Predstavi način izvajanja zimske službe sedaj, v primerjavi s prejšnjim 
izvajalcem. 

 
 

Mag. Vito Kraner poda pojasnilo na zastavljena vprašanja članov Občinskega sveta 
glede nakupa traktorja in pojasni, da trenutni traktor John Deere, ki je bil pred petimi 
leti prvotno kupljen za izvajanje zimske službe - za čiščenje pločnikov, na zadošča več 
našim potrebam. Po preteku pet let uporabe se je izkazalo, da traktor potrebujemo tudi 
za druga dela in z več priključki. Pri izvajanju zimske službe čiščenja pločnikov se je 
pokazalo, da pri večji in težji količini snega, ni mogoče izvajati pluženja pločnikov, ker 
je traktor prelahek in premalo močan. Novi traktor Hurlimann, za katerega smo prejeli  
ponudbo (ima 90 KM in tehta ca. 4000 kg),  je močnejši in težji in ga bomo lahko 
koristili tudi za vzdrževalna dela občinskih cest tekom leta (tudi delno za košnjo ob 
cestah, nakladanje gramoza, ipd). S tem traktorjem se ne bo izvajalo zimske službe po 
cestah občine, ker bo koncentriran za pluženjem pločnikov in javnih parkirišč. 
Zagotovi, da sta oba delavca v režijskem obratu usposobljena za delo s traktorjem. 
Pojasni tudi, da je za nakup novega traktorja, vključno s priključki že pridobljena 
ponudba, za nakup starega traktorja John Deere, pa se zanima Občina Sv. Trojica. 
Poda predlog, da v kolikor Občinski svet potrdi predlog proračuna v prvem branju in s 
tem sredstva za nakup traktorja, tako pooblasti Občinsko upravo, da lahko pristopi k 
nakupu novega traktorja in se izvajanje zimske službe prične čim prej. 

 

Povzetek razprave: 
 
Člani Občinskega sveta so enotnega mnenja, da se višina sredstev, ki bo na 
razpolago na osnovi dodatnih sredstev iz Zakona o finančni razbremenitvi občin, 
v proračunu za drugo obravnavo nameni za modernizacijo ceste Živko – Plohl, v 
letu 2021. 

 
 
 
Po razpravi so člani OS sprejeli  

SKLEP ŠT. 102 

Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 
14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 29. člena 
Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-
ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18,  61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE) 
in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, sprejme na svoji 13. redni seji dne 25. 
11. 2020 sklep, da je Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2021, 
primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 

SKLEP ŠT. 103 

 
Člani Občinskega sveta sprejmejo sklep, s katerim pooblastijo Občinsko upravo, 
da izvede postopke za nakup traktorja, v višini sredstev, ki so predvidena v 
predlaganem Odloku o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 



 

Ad 5)  Seznanitev s sklepom o začasnem financiranju Občine Cerkvenjak v 
obdobju januar – marec 2021. 

 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger pojasni, da zaradi pozne 1. obravnave Odloka o proračunu 
Občine Cerkvenjak za leto 2021, druge obravnave ne bo mogoče izvesti do konca leta 
2020, zato je župan sprejel Sklep o začasnem financiranju Občine Cerkvenjak, v 
obdobju od januarja do konca marca 2021. Ko bo proračun za leto 2021 potrjen v drugi 
obravnavi, preneha veljati Sklep o začasnem financiranju. Upoštevati je potrebno, da 
se pri izvrševanju proračuna na osnovi Sklepa o začasnem financiranju, upošteva 
realizacija proračuna v enakem obdobju lanskega leta. 
 
 
Razprava: 
 
/ 
 
 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 104 

Na podlagi 33. člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 14/13 – 
popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 64. člena Statuta 
Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) in 83. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), se Občinski svet občine Cerkvenjak na 
svoji 13. redni seji dne 23. 12. 2020, seznani s Sklepom o začasnem financiranju 
Občine Cerkvenjak v obdobju januar – marec 2021, v vsebini kot je predložen. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544


 

 
Ad 6)   Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne 

občinske uprave Maribor. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner je predstavil predlagani odlok, ki se predlaga v sprejem po 
skrajšanem postopku, saj gre za manjše spremembe in dopolnitve. Pojasni, da so 
spremembe pri preimenovanju skupne občinske uprave, doda se nova notranja 
revizijska služba, združuje se inšpektorat in redarstvo. Občina se pridružuje skupni 
občinski upravi notranje revizijske službe, katero smo dolžni letno izvajati po Zakonu o 
financah, kar je visok strošek. Izvajanje notranje revizijske službe preko skupne 
občinske uprave bo za občino ceneje in delno refundirani strošek tudi s strani države. 
 
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 105 

Na podlagi 15. člena Statuta Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 
13. redni seji, dne 23. 12. 2020, sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor, v vsebini, kot je 
predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 



 

Ad 7)   Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v Občini Cerkvenjak. 

 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner pove, da se je z leti nabralo kar nekaj cest  oz. odsekov občinskih 
cest, ki so imele drugačen potek, kot v resnici, zato je potrebno spremeniti Odlok o 
kategorizaciji z dejanskim stanjem cest v občini. S tem izgubimo 700 m v dolžini cest, 
uredi pa se dejansko stanje občinskih cest. Predlaga, da se odlok sprejme po 
skrajšanem postopku. 
 
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 106 

Na podlagi 39. člena Zakona o cestah (Uradni list RS, št. 109/10, 48/12, 36/14 – 
odl. US, 46/15 in 10/18) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 
46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 13. redni seji dne 23. 12. 
2020, sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v Občini Cerkvenjak, v vsebini, kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 8)   Sklep o določitvi cene programov Vrtca Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ravnatelju OŠ, mag. Mirku Žmavcu. 
 



 

Mag. Mirko Žmavc je predstavil predlagani Sklep o določitvi cene programov Vrtca 
Cerkvenjak. V vrtec je vpisanih 109 otrok, kar je največ, kar trenutno vrtec lahko 
sprejme. Vsi še trenutno ne obiskujejo vrtca, saj pričetek obiskovanja vrtca ni vezan na 
šolsko leto. Pove, da se razmišlja o dograditvi vrtca. S projektantom je bil izveden 
ogled terena in ugotovljeno, da bi bilo mogoče dograditi štiri oddelke. Predstavi stroške 
delovanja vrtca. Poudari, da se ekonomska cena znižuje za obe starostni obdobji.  
 
Ga. Simona Kramberger pojasni, da je za čas od vpisa, do dejanskega obiska otroka v 
vrtcu, razliko za to obdobje dolžna pokriti občina. 
 
 
Mag. Mirko Žmavc se izloči iz razprave in glasovanja o Sklepu o določitvi cene 
programov vrtca Cerkvenjak. 
 
 
Razprava: 
G. Primož Čuček pohvali delovanje vrtca in vzgojiteljice, ki lepo skrbijo za otroke. 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 107 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), 30. in 31. čl. Zakona o vrtcih Zakona o vrtcih-ZVrt, (Uradni list 
RS št. 100/05-UPB, 25/08, 98/09-ZIUZGK, 36/10, 62/10-ZUJPS, 94/10-ZIU, 40/12-
ZUJF, 14/15-ZUUJFO in 55/17), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 13. 
redni seji dne 23. 12. 2020, sprejme Sklep o določitvi cene programov vrtca 
Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 



 

Ad 9)   Pobude in vprašanja svetnikov. 

Ga. Simona Firbas  
- Poda pobudo za širitev ceste pri Lorenčič Anici v Stanetincih in predlaga, da se z 

lastnikom dogovori oz. poda predlog za prestavitev studenca. 
- Predlaga, da se cesta pri Podgoršku v Andrencih uvrsti v NRP za asfaltiranje, v 

kolikor je cesta občinska. Na tem območju je tudi slabi internet, opozori pa tudi na 
meteorne vode. 

- Opozori na prečne razpoke na cesti v Andrenski grabi. 
- Pri hlevu od župnišča, greznica večkrat teče preko ceste. Predlaga, da se lastnika 

pisno obvesti. 
- S strani občanov prejela pripombo, da delavci režijskega obrata zapuščajo 

delovno mesto predčasno. 
- Poda predlog, da bi ob božiču oz. novem letu obdarili tudi osnovnošolske otroke. 

G. Marko Kocbek pojasni, da je pri komasaciji bila cesta pri Podgoršku odmerjena in 
predana v javno dobro. Razpoke na cestišču bomo sanirali oz. zalili. S pretokom 
greznice pri župnišču smo seznanjeni in smo bili že na terenu s predstavniki 
Komunalnega podjetja Ptuj. Ugotovili smo, da je težava v greznici in bo potrebna 
ureditev greznice ali priklop na kanalizacijsko omrežje. Glede delovnega časa 
delavcev režijskega obrata pa pojasni, da delavci koristijo nadure. 

 
G. Franc Fekonja  
- Opozori, da je potrebno na lokalni cesti v Čagoni nasuti bankine. 
 
Ga. Irena Kozar  
- Pohvali Simono Kramberger za pripravo proračuna. 
- Zastavi vprašanje glede optičnega omrežja v Ivanjskem Vrhu. 
- Opozori na ovinek pri Zdenki Šturm, kjer se dogajajo prometne nesreče. 
- Poda pobudo za postavitev solarne svetilke pri Zavšku v Cogetincih. 
- Prenese zahvalo s strani gospe in gospoda Hauzer, za izvedeno modernizacijo 

ceste. 
 

Mag. Vito Kraner pojasni, da smo s strani občanov prejeli informacijo, da Občina 
Gornja Radgona izvaja aktivnosti okrog izgradnje širokopasovnega omrežja. V 
preteklosti je občina že pridobila ponudbo s strani Telemacha za izgradnjo zaprtega 
omrežja v višini ca. 30.000 €, kar bi zneslo ca. 2.000 € na posamezni priključek. Takrat 
se zaradi visokega stroška nismo odločili za izvedbo, zdaj iščemo nove ponudbe in 
cenejše rešitve. 

 
Župan Marjan Žmavc pove, da bomo iskali cenejše ponudbe za solarne svetilke. 

 
G. Franci Zorko  

- Izrazi pohvalo za idejo in realizacijo »Cerkvenjaških Božičkov«. Predlaga, da bi 
podobne dogodke bolj promovirali v medijih. 

- Poda pobudo za postavitev luči ob prehodu za pešce pri Gostišču pri Antonu. 
- Poda pobudo za postavitev razsvetljave ob pešpoti v Brengovi (Slaček – Dobaja) 

in vpraša ali bo možna izvedba zimske službe oz. pluženje te poti.  
- Pohvali izvedbo osvetlitve okrog kulturnega doma. 



 

 
Župan Marjan Žmavc pove, da bomo pogledali na terenu in proučili ter poskusili 
realizirati luč pri Gostišču pri Antonu in postaviti svetilke ob pešpoti v Brengovi. 

 
G. Denis Ploj 
- Vpraša kako je z ureditvijo avtobusne postaje pri Pučku - kjer stoji luč, bi želeli 

krajani zabetonirati plato. 
- Opozori na javno povabilo za javna dela. 
- Poda predlog, da bi javne prostore dali na razpolago društvom, ob določitvi pogojev 

uporabe - s pogodbo.  
- Na odseku oz. križišču za Smolince – Župetinci, ni table za prepoved vožnje 

tovornjakov. 
- Prenese pohvale občanov za razširitev bankin. 
- Predlaga, da se ustvari virtualna skupina za komunikacijo med upravo in svetniki, 

preko elektronskih medijev. 
- Opozori na prekomerno hitrost v prometu, po vseh naseljih v občini. 

 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da so občinski javni prostori že v uporabi društev 
(turistični objekt pri Arheološkem parku, prostori KD in Vitalin) 

 
G. Marko Kocbek opozori na lokacijo postavitve avtobusnega postajališča, ki jo bo 
potrebno pogledati na terenu in proučiti, da bo ustrezala standardom. 
 
G. Andrej Kocbek  
- Glede zadolževanja občine meni, da še nismo na zgornji meji, vendar je smiselno 

še razmišljati tudi o izgradnji športne dvorane. Seznani z izgradnjo športne 
dvorane na Kapeli. 

- Poda predlog, da bi pešpot (Dobaja – Anžel) bilo smiselno asfaltirati. 
- Glede elektronskega sporočila v zvezi z ugotovitvijo Računskega sodišča (Cerop 

in Saubermacher), ki ga je poslal članom OS, izrazi mnenje glede povišanja cen in 
nepravilnosti ugotovljene s strani Računskega sodišča. Povišanje cen je bistveno 
večje kot trdijo, ca. 8 € letno. Zahteva, da se jih pozove, da nam dajo primerjave 
cen, poročilo odvozov in posod – v primerjavi s sosednjimi oz. okoliškimi občinami, 
saj cene niso enake med občinami. 

 
Župan Marjan Žmavc podpira izgradnjo športne dvorane oz. telovadnice, katere višina 
investicije je ca. 3.000.000,00 €. Čakamo na podoben razpis, kot je bil v letu 2008 s 
strani občine zamujen.  
Glede Saubermacherja in Ceropa pojasni, da občina ni ustanoviteljica Ceropa. Nad 
delovanjem Ceropa morajo bdeti občine ustanoviteljice. Naša občina je bila zavedena, 
kot ostale občine. V prihodnje bodo občini dolžni predstaviti ugotovitve Računskega 
sodišča. 
 
G. Primož Čuček  
- Opozori, da so v Peščenem Vrhu bankine uničene in potrebna sanacija. 
- Vpraša kako daleč smo z zadevo Bradač v centru Cerkvenjaka. 

 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da je v zadevi Bradač bila pred kratkim narejena 
odmera zemljišča. Zadeva se počasi premika, saj ni interesa lastnikov za hitro rešitev. 
Pojasni, da finančno breme v tej zadevi nosi država oz. DRSI. 



 

 
 
Župan Marjan Žmavc se zahvali članom OS za konstruktivno delo v letu 2020. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.40 uri. 
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